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Cheery persistence wears down a curmudgeonly bear in a wry comedy of manners that
ends in a most unlikely friendship. 

Bear is quite sure he doesn’t like visitors. He even has a sign. So when a mouse taps
on his door one day, Bear tells him to leave. But when Bear goes to the cupboard to
get a bowl, there is the mouse — small and gray and bright-eyed. In this slapstick tale
that begs to be read aloud, all Bear wants is to eat his breakfast in peace, but the
mouse — who keeps popping up in the most unexpected places — just won’t go
away!

http://www.allinfo.top/jjdd


作者介绍:

目录:

A Visitor for Bear_下载链接1_

标签

绘本

英文童书

Kady_MacDonald_Denton

英语绘本

英语

英文绘本

童书

如果我有一家幼稚园

评论

It is one of my favorite children's books read at Hearts Leap this year. It is about a
lonely bear who chose to enjoy a life of solitude until he met a tiny cheerful mouse. In
an expressive way, they embraced the different "other" and established unlikely
friendship. The soft-toned watercolor and ink illustration feels like cool summer breeze
^_^.
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越看越觉得俩主角很可爱

-----------------------------
水彩

-----------------------------
我也想和朋友们围着壁炉吃着东西开开心心聊天呀！

-----------------------------
水彩的笔触比较清新活泼

-----------------------------
@OverDrive 中文版去年出的。“治愈无数儿童与成人的温暖绘本
每个人的心里都住着一只大熊，感谢生命里出现的每一只叩开心门的小老鼠”
完全没有get到这个系列的精髓。满脑子“傲娇毁一生””老鼠段位高“之类的鬼弹幕..
....

-----------------------------
熊熊不喜欢家里来客人，直到一个小老鼠的出现，让它发现no visitors not for
friends，最后跪求小老鼠不要走。所以万一小朋友读了绘本懂得了:即使别人不高兴你
去他家，多去几次，别人就会求你留下了。怎么办？
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